
Referat Årsmøte Klatreklubben Ålesund 12.03.13 

1. Godkjenne stemmeberettige.  

Alle på møte blei medlem og 12 stemmeberettige var tilstade. 

 

2. Godkjenne innkalling, saklister og foretningsorden. 

Godkjent. 

 

3. Velje dirigent, sekretær, samt to representantar til å underskrive protokollen 

Dirigent: Tommy Skeide 

Underskrive protokoll: Daniel Armitage og Glenn Potter. 

 

4. Behandle klubbens årsmelding, inklusivt notatet «Klatreklubben 3.0» 

Årsmelding blei presentert av og forfattar av årsmelding kommenterte at den gode aktiviteten på 

isklatring som har vore i vinter, burde ha vore med i årsmeldinga. Godkjent. 

 

Rapporten «klatreklubben 3.0 – Ny klatrevegg» blei presentert med kortfatta samandrag. 

Spørsmål blei svara og årsmøte kommenterte sine synspunkt: 

-Klatreklubben bør ha si eiga drift. 

-Det vil vere ein fordel med eit samarbeid/tilknyting til idrettshall då dette vil gjere det enklare å 

halde konkurransar. 

-Sjå på løysing med fleksibel vegg, då dette kan gjere det lettare å romme publikum. 

- Ta kontakt med Sogndal. 

- SPM Arena: -Det kan bli betre enn i dag ogso betalinga då det er fult mogleg å lage sluse.  

                         - Forholda står ikkje til gjengjeld med det ein betalar. 

- Orienterte om tidsperspektiv og årsmøte poengterte viktigheita av å ha fokus på Spjelkavika og 

at den kjangsen ikkje må gå ut av hendene våre.       

 

Årsmøte sit forslag om at styret oppmenner ny gruppe for vidare arbeid med prosjektet blei 

vedteke       

 

5. Presenterte rekneskap for 2012. Svarte på spørsmål som blei tilfredstilt. 

Vi gjekk 44 114,87 i overskot. 

Styret får i oppgåve å få rekneskapet revidert av revisor då dette ikkje blei gjort før årsmøte. 

 

6. Behandle innkomne forslag 

- Endre rolla som kasserar då dette er ei viktig oppgåve. Vanskeleg for valkomité å få tak i 

kasserar. 

Forslag: styret kontaktar rekneskaps byrå for å gjere rekneskapet for KÅ 

Forslaget blei vedteke og kasseraren blir behaldt. 

 

7. Fast sette medlemskontingent. 

Forslag om at kontingenten står som den er, blei vedteke 

 



8. Vedta budsjett for inneverande år 

Budsjettert med 30 000 i pluss. 

Kommentarar: I budsjettet bør styret gi rom for å kunne bruke pengar på prosjektet til ny vegg.  

 

9. Behandle klubbens organisasjon plan. 

Organisasjonsplan består men årsmøte gir styret anledning til å justere oppgåvene internt i 

styret. 

 

10. Foreta føljande val v/valkomiteen: 

a) Leder og nest leder. Komiteen innstiller Tommy Skeide som leder. Vedteke 

  Komiteen innstiller Bjørn Tore Nystrand. Vedteke. 

 

b)6 styremedlemar 

Desse blei valgt i styret: 

sekretær: André Magnussen  

Utleige ansvarleg: Mads Gausdal 

Sosial sjef: Anne Grethe Eidthun 

uteansvarleg: Arve Kylling 

kasserer: Kyrre Søholt  tlf 91811722 

Inneansvarleg Anniken Evjen Huse 

 

c) Organisasjonsplan blir som den er og ikkje behov for vidare valg. 

 

d) 2 medlemar for kontroll av rekneskap  

Daniel og Ivar 

 

 

e) Valg komitee 

Ivar Cock-Olsen og Daniel Armitage , Rolf Ytrebø 

 

 

André Magnussen, Sekretær 

 

 

     

Daniel Armitage      Glenn Potter 


